
UCHWAŁA NR LXIV/424/2024 
RADY GMINY GRZEGORZEW 

z dnia 27 marca 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wykonania przepustu na 
Kanale Bylice 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 z późn.zm) oraz art. 9 ust.2, 
art.13 ust.1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach ( Dz. U. z 2018 r. 
poz. 870) Rada Gminy Grzegorzew uchwala, co następuje : 

§ 1. Petycję wniesioną przez Sołtysa, Radę Sołecką i Mieszkańców Sołectwa 
Kiełczewek w sprawie wykonania przepustu na Kanale Bylice celem zapewnienia 
bezpiecznego dojazdu do łąk uznaje się za zasadną. 

§ 2. Sposób rozpatrzenia petycji zawarty został w uzasadnieniu do uchwały. 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew do 
zawiadomienia wnoszących petycję o sposobie jej załatwienia. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Gminy 

 
 

Tadeusz Sosnowski 
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Uzasadnienie 

6 marca 2024 roku do Wójta Gminy Grzegorzew oraz do Rady Gminy 
Grzegorzew wpłynęła petycja wniesiona przez Panią Sołtys, Członków Rady 
Sołeckiej oraz Mieszkańców Sołectwa Kiełczewek. 

Wnoszący petycję wystąpili o wykonanie przepustu na Kanale Bylice celem 
zapewnienia bezpiecznego dojazdu do użytkowanych przez nich rolniczo łąk. 

Wnoszący petycję wskazali, co następuje : 

„ Petycję swoją motywujemy tym, że obecny przejazd – bród – wybudowany 
w latach 60-tych nie spełnia dotychczasowych wymogów, aby można było się 
przemieszczać obecnym sprzętem rolniczym. Wysoki poziom wody w kanale 
powoduje uszkodzenia sprzętu rolniczego, zatruwania wody i środowiska 
wodnego. Nadmieniamy, że nie ma innej możliwości dojazdu do naszych łąk 
znajdujących się po drugiej stronie kanału”. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Grzegorzew wypracowując 
stanowisko w sprawie uznała, że problem zapewnienia bezpiecznego przejazdu 
na przedmiotowym odcinku drogi gminnej, który stanowi jedyny dojazd do łąk 
użytkowanych rolniczo, powinien zostać rozwiązany. Jest to problem z którym 
mieszkańcy i właściciele łąk położonych w tym rejonie borykają się od lat i który 
do tej pory, nie został skutecznie uregulowany. 

W związku z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje petycję 
Mieszkańców Sołectwa Kiełczewek za zasadną i wnioskuje o podjęcie działań 
i czynności dla zrealizowania przedmiotowego zadania. 

Rada Gminy Grzegorzew podziela stanowisko Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji, uznaje złożoną petycję za zasadną i wnosi do Wójta Gminy Grzegorzew 
o podjęcie niezbędnych działań celem realizacji przedmiotowego zadania. 

    

Przewodniczący Rady 
Gminy 

 
 

Tadeusz Sosnowski
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